

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED B
GATT/CP/72
15 June 1950
ORIGINAL :
ENGLISH/FRENCH

CONTRACTING PARTIES

BRAZILIAN INTERNAL TAXES

With reference to the decision of the Contracting Parties of April 3, 1950 (GATT/CP.4/SR.21), a communication has been addressed to the Executive Secretary by the Government of Brazil advising that on 2 June a message was sent to the Brazilian Congress requesting action towards amending all existing laws which provide for different levels of taxation with respect to domestic and imported products in order to bring those laws into conformity with Article III of the General Agreement.

PARTIES CONTRACTANTES

TAXES INTERIEURES BRESILIENNES

Suite à la décision prise par les Parties Contractantes le 3 avril 1950 (GATT/CP.4/SR.21) le Gouvernement du Brésil a adressé au Secrétaire exécutif une communication l'informant que, le 2 juin 1950, un message a été envoyé au Congrès brésilien lui demandant de procéder dès que possible à la modification de toutes les lois existantes qui prévoient des degrés différents de taxation pour les produits nationaux et pour les produits importés, afin qu'il rende ces lois conformes à l'article III de l'Accord général.

- - -